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Protokoll 7/08 
 
 
Møte: Byutvikling, miljø og samferdsel  
Møtested: Sørkedalsveien 148, Møterom Bogstad  

Møtetid: mandag 15. september 2008 kl. 18.00     
Sekretariat: 23476031  
 
 
Møteleder: Arild Gjervan (H), leder  
   
Tilstede: Lars Madsen (H) 

Jane Steenbuch (H) 
Elenor W. Holter (H), vara 
Frank Aubert (A)  

 

 Christian Holmesland (F), vara 
Terje Bjøro (V) 
Jan Myhr (SV) 
 

 

Forfall: Sven Marius Gjeruldsen (H)  
 Jan-Erik Kristiansen (F)  
 BMS komitéen var dermed fulltallig med 8 

stemmeberettigede til stede. 
 

   
I tillegg møtte: Elin H. Galtung (H) som BU-leder med 

tale- og forslagsrett 
Jan O. Nytveit, avd. sjef 

 

   
Møtesekretær:  Hans J. Woxen  
 
Åpen halvtime 
Gunnar Lundin, Harald Ulvestad og Stig Nilsen redegjorde for sine syn på byggesaken i 
Frognerseterveien 40 A. Jan Wang-Norderud som er utbygger og står bak planene for 
Frognerseterveien 40 A, ga deretter sin versjon og tilleggsopplysninger til saken.  
 
Arkitekt Svein Lund tok ordet og redegjorde for klagesaken i Tuengen allé 13. 
 
Per Brander uttalte seg angående Svenstuveien og viste til bystyrets tidligere vedtak for 
Svenstuveien.  
 
 



Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent. Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag: 
 
Innkallingen godkjennes med ønske om at de folkevalgte og publikum på påfølgende møter 
får servert kaffe og vann. 
 
Forslaget ble nedstemt mot én stemme (V). Det ble så besluttet å ta dette spørsmålet opp til 
slutt under eventuelt.  
 
Godkjenning av sakskart 
Godkjent uten merknader. 
 
Informasjon  
Av hensyn til de fremmøtte, ble det besluttet å behandle sakene 77/08, 79/08 og 86/08 først. 
Sakskartet ble deretter fulgt på ordinært vis. 
 
Bydelsadministrasjonen har i forkant av BMS-møtet oversendt pr. e-post til alle medlemmene 
av komitéen følgende saker: Brev fra Omega elkraft as datert 5. september 2008 med varsel 
om nedgraving av høyspentkabel, varsel om politisk vedtak datert 4. september 2008 fra PBE, 
brev fra Oslo og omland friluftsråd datert 9. september 2008 angående Bogstad golfbane, og 
e-post datert 10. september 2008 fra Ris Vel i forbindelse med reguleringsplan for 
vendemulighet for trikken ved Rikshospitalet.   
 
Eventuelt 
BMS-komitéen vedtok enstemmig å ønske enkel servering av mat og drikke på fremtidige 
møter.   
 
Saker behandlet under møte 
Sak 76 /08  PROTOKOLL FRA MØTE I BMS 18.08.2008 ..................................................... 1 
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Sak 76 /08  PROTOKOLL FRA MØTE I BMS 18.08.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 18. august 2008.     
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fattet følgende vedtak 
BMS-komiteen godkjenner protokollen fra møtet den 18. august 2008.     
 

 Sak 77 /08  Frognerseterveien 40 A - kommentarer til byggesak 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Vestanrød Vels brev datert 14. juni 2008 og Jan Wang-Norderuds brev 
datert 1. september 2008 vedrørende Frognerseterveien 40 A, til orientering. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg avventer eventuell klagesak fra PBE før ytterligere behandling av 
saken. 
 
Det ble fremmet følgende felles forslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg er kjent med at PBE har gitt tillatelse til ombygging/tilbygg i 
Frognerseterveien 40 A.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg anser det foreliggende forslag til nybygg i Frognerseterveien 40 A, 
eiendom 35/690/0/0, saknsnr. 200612286-46 å være i strid med småhusplanens krav om 
strøkstilpassing. 
 
Det må i denne saken legges betydelig vekt på bygningens størrelse, volum, og høyde i 
forhold til de andre hus som danner et hustun.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at Fylkesmannen omgjør PBEs vedtak. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt av BMS-komitéen. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er kjent med at PBE har gitt tillatelse til ombygging/tilbygg i 
Frognerseterveien 40 A.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg anser det foreliggende forslag til nybygg i Frognerseterveien 40 A, 
eiendom 35/690/0/0, saknsnr. 200612286-46 å være i strid med småhusplanens krav om 
strøkstilpassing. 
 
Det må i denne saken legges betydelig vekt på bygningens størrelse, volum, og høyde i 
forhold til de andre hus som danner et hustun.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at Fylkesmannen omgjør PBEs vedtak. 
  
 



 

 Sak 78 /08  Trafikk i Holmenveien/Gjøaveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg fattet 14. juni 2007 vedtak om oppsetting av tidligere fjernet 
forbudsskilt mot motorkjøretøy i Gjøaveien – Holmenveien. Dette ble fulgt opp av 
bydelsadministrasjonen i brev datert 21. juni 2007 og 11. juli 2007 til Oslo politidistrikt, 
Trafikkplan. Vestre Aker bydelsutvalg er ikke tillagt endelig avgjørelsesmyndighet i slike 
saker, og De henvises derfor til Oslo politidistrikt hvor saken nå står. Vestre Aker 
bydelsutvalg finner det meget beklagelig at det er gått så lang tid i saken uten at noe har 
skjedd.  
 
Høyre fremmet følgende forslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg fattet 14. juni 2007 vedtak om oppsetting av tidligere fjernet 
forbudsskilt mot motorkjøretøy i Gjøaveien – Holmenveien. Dette ble fulgt opp av 
bydelsadministrasjonen i brev datert 21. juni 2007 og 11. juli 2007 til Oslo politidistrikt, 
Trafikkplan. Vestre Aker bydelsutvalg er ikke tillagt endelig avgjørelsesmyndighet i slike 
saker. Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at det er gått så lang tid uten 
fremgang i saken.  
  
Vi vektlegger at veien i stor utstrekning også benyttes som skolevei for barn til Smestad 
skole. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anmoder Politiet om snarest å reopprette skilt om gang- og 
sykkelvei i Gjøaveien i henhold til fastsatt regulering.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg fattet 14. juni 2007 vedtak om oppsetting av tidligere fjernet 
forbudsskilt mot motorkjøretøy i Gjøaveien – Holmenveien. Dette ble fulgt opp av 
bydelsadministrasjonen i brev datert 21. juni 2007 og 11. juli 2007 til Oslo politidistrikt, 
Trafikkplan. Vestre Aker bydelsutvalg er ikke tillagt endelig avgjørelsesmyndighet i slike 
saker. Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at det er gått så lang tid uten 
fremgang i saken.     
 
Vi vektlegger at veien i stor utstrekning også benyttes som skolevei for barn til Smestad skole. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anmoder Politiet om snarest å reopprette skilt om gang- og 
sykkelvei i Gjøaveien i henhold til fastsatt regulering.  
 

 Sak 79 /08  Åpning av Svenstuveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Samferdselsetatens brev datert 27. august 2008 til etterretning. 
 
Høyre fremmet følgende forslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg henviser til brev fra Samferdselsetaten av 27.08.2008. 
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Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at veiarealet faktisk eies av Oslo kommune, og 
ble for tredje gang regulert til offentlig vei av Oslo bystyre, sak 512 den 27.07.1997. Veien 
var tidligere regulert til offentlig vei både i 1905 og 1936.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Samferdselsbyråden, som ansvarlig byråd for begge 
etatene, at det ved ”spleiselag” av de to etatene sørges for at veien blir opparbeidet snarest i 
henhold til kommunal standard.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at VAV våren 2009 vil bruke en betydelig sum 
på å oppgradere veien til anleggstrafikk i forbindelse med ombygging/opprustning av 
Svenstuen pumpestasjon. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at de tre tidligere bystyrevedtak ikke er 
tatt til følge. Vestre Aker bydelsutvalg forventer derfor at byråden snarest sørger for at dette 
skjer. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg henviser til brev fra Samferdselsetaten av 27.08.2008. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at veiarealet faktisk eies av Oslo kommune, og 
ble for tredje gang regulert til offentlig vei av Oslo bystyre, sak 512 den 27.07.1997. Veien 
var tidligere regulert til offentlig vei både i 1905 og 1936.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Samferdselsbyråden, som ansvarlig byråd for begge 
etatene, at det ved ”spleiselag” av de to etatene sørges for at veien blir opparbeidet snarest i 
henhold til kommunal standard.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg gjør oppmerksom på at VAV våren 2009 vil bruke en betydelig sum 
på å oppgradere veien til anleggstrafikk i forbindelse med ombygging/opprustning av 
Svenstuen pumpestasjon. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget beklagelig at de tre tidligere bystyrevedtak ikke er 
tatt til følge. Vestre Aker bydelsutvalg forventer derfor at byråden snarest sørger for at dette 
skjer.  
 

 Sak 80 /08  Fartshumper i Holmenveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Buss nr. 46 går i den strekningen av Holmenveien, der Holmenveiens lag 
ønsker fartshumper. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed ikke vedtaksmyndighet i denne 
saken. Holmenveiens lag henvises derfor til Samferdselsetaten for å undersøke muligheten for 
privatfinansierte fartshumper i Holmenveien.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.  
 



Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Buss nr. 46 går i den strekningen av Holmenveien, der Holmenveiens lag 
ønsker fartshumper. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed ikke vedtaksmyndighet i denne 
saken. Holmenveiens lag henvises derfor til Samferdselsetaten for å undersøke muligheten for 
privatfinansierte fartshumper i Holmenveien.   
 

 Sak 81 /08  Fartshump i Tennisveien på Slemdal 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Tennisveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges en fartshump i øverste del av Tennisveien mellom hus 26 C og 28. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 

offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.    
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Tennisveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges en fartshump i øverste del av Tennisveien mellom hus 26 C og 28. 
2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 

offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   
 

 Sak 82 /08  Fartshumper i Måltrostveien 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Måltrostveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges tre fartshumper til i nedre del av Måltrostveien, to på sletta (en rett før på 
vei oppover og en midt på), samt en fartshump i bakken ved nummer 17. 
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2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 
offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket. 

 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt.    
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Måltrostveien. Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig 
saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges tre fartshumper til i nedre del av Måltrostveien, to på sletta (en rett før 
på vei oppover og en midt på), samt en fartshump i bakken ved nummer 17. 

2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 
offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket. 

 

 Sak 83 /08  Fartshumper i Bernhard Herresvei mellom Dalsveien og 
Holmenveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse 
av fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Bernard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges flere fartshumper i Bernard Herres vei mellom Dalsveien og 
Holmenveien. 

2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 
offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.  

 
BMS-komitéen vedtok enstemmig bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende endring i 
punkt 1: 
 
Det anlegges en ny fartshump i Bernard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er av bystyret delegert myndighet til å fatte vedtak om anleggelse av 
fartshumper. Denne myndigheten er imidlertid begrenset til lokale, kommunale veier uten 
kollektivtrafikk. Vestre Aker bydelsutvalg har dermed vedtaksmyndighet når det gjelder 
anleggelse av fartshump i Bernard Herres vei mellom Dalsveien og Holmenveien. 
Samferdselsetaten skal imidlertid være faglig saksforbereder for Vestre Aker bydelsutvalg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg fatter herved følgende vedtak: 

1. Det anlegges en ny fartshump i Bernard Herres vei mellom Dalsveien og 
Holmenveien. 



2. Samferdselsetaten forbereder saken med sikte på iverksettelse, primært på det 
offentliges bekostning eller eventuelt gjennom privat finansiering av tiltaket.   

 

 Sak 84 /08  Oppgradering av turvei nr A-5 fra Løkkaskogen til 
Dagaliveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Friluftsetatens brev datert 13. august 2008 til etterretning. 
 
Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Friluftsetaten prioritere opparbeidelse av denne turveien i 
forbindelse med budsjettet for 2009, da denne turvei også benyttes som skolevei. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt.    
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar Friluftsetatens brev datert 13. august 2008 til etterretning. 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Friluftsetaten prioritere opparbeidelse av denne turveien i 
forbindelse med budsjettet for 2009, da denne turvei også benyttes som skolevei. 
 

 Sak 85 /08  Klagesak til bydelsutvalget - Griniveien 12, 14 og 16 
 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 15.11.2007 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder byggegrense mot felles avkjørsel F1. 
 
Klagene fra Britt Hellum Jensen og Sepideh Mirkarimi anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter imidlertid at PBE kontrollerer at utbyggingen foregår i 
henhold til nytt reguleringsvedtak. 
 
Høyres forslag ble vedtatt med 6 (4H+1F+1V) stemmer mot 2 (1A+1SV) stemmer.    
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
rammetillatelse av 15.11.2007 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder byggegrense mot felles avkjørsel F1. 
 
Klagene fra Britt Hellum Jensen og Sepideh Mirkarimi anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter imidlertid at PBE kontrollerer at utbyggingen foregår i 
henhold til nytt reguleringsvedtak. 
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 Sak 86 /08  Tuengen alle 13 36/203/0/0 Klage på avslag på søknad 
om dispensasjon fra reguleringsplanens maksimalt 
bebygde areal 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
29.02.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å avslå dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder maksimalt tillatt bebygd areal for å oppføre tilbygg til eksisterende 
enebolig. 
 
Klagen fra Lund Hagem arkitekter anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 
Venstre fremmet følgende forslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å omgjøre PBEs avslag av 29.02.08 om i medhold 
av plan- og bygningsloven § 7 å avslå dispensasjon fra gjeldende regulering hva gjelder 
maksimalt tillatt areal for å oppføre tilbygg til eksisterende enebolig. Dette begrunnes med at 
det dreier seg om et meget diskret tilbygg på et hus med en spesiell karakter. Det er ulogisk å 
tviholde på bruttoarealprinsippet – dermed argumenteres det for å ødelegge et hus med å 
bygge i høyden, noe som også vil genere naboer i langt større grad. 
 
Klagen anbefales tatt til følge. 
 
Saken sendes tilbake til PBE til fornyet behandling i overensstemmelse med dette.  
 
Venstres forslag ble nedstemt med 5 (4H+1F) stemmer mot 3 (1V+1SV+1A) stemmer. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
29.02.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å avslå dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder maksimalt tillatt bebygd areal for å oppføre tilbygg til eksisterende 
enebolig. 
 
Klagen fra Lund Hagem arkitekter anbefales ikke tatt til følge.  
 
Saken sendes Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 87 /08  Melding om prosjektering av hovedledningsanlegg - 
Saneringsplan vann Ostedalsveien 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra VAV datert 19. august 2008 til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar brevet fra VAV datert 19. august 2008 til orientering. 
 

 Sak 88 /08  Søknad om disponering av Tryvann Stadion og 
tilhørende områder til russefeiringen 2009 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering. 
 
Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Dersom tillatelse også skal gis for 2009 forutsettes det et vesentlig bedre opprydningsarbeid 
etter hvert treff. Årets erfaring er meget negativ hva gjelder opprydning både i forhold til tid 
når utført og at den var mangelfull. Vestre Aker bydelsutvalg kan derfor ikke anbefale videre 
utleie uten at kontrakten med Friluftsetaten/Oslo kommune blir overholdt på alle punkter. 
 
En så stor belastning på nærområdet som disse treffene medfører både i forhold til støy og at 
områder langs traseen fra Stasjonsveien til Tryvann blir benyttet som ”søppelkasse”, må 
medføre at ytterligere utleie av Tryvann stadion til store arrangementer kveldstid må 
begrenses sterkt.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt.    
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen innstiller overfor bydelsutvalget å fatte 
følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar søknaden til orientering. 
 
Dersom tillatelse også skal gis for 2009 forutsettes det et vesentlig bedre opprydningsarbeid 
etter hvert treff. Årets erfaring er meget negativ hva gjelder opprydning både i forhold til tid 
når utført og at den var mangelfull. Vestre Aker bydelsutvalg kan derfor ikke anbefale videre 
utleie uten at kontrakten med Friluftsetaten/Oslo kommune blir overholdt på alle punkter. 
 
En så stor belastning på nærområdet som disse treffene medfører både i forhold til støy og at 
områder langs traseen fra Stasjonsveien til Tryvann blir benyttet som ”søppelkasse”, må 
medføre at ytterligere utleie av Tryvann stadion til store arrangementer kveldstid må 
begrenses sterkt.  
    
 
  
 
Bydel Vestre Aker, 16.09.2008 
 
 
 
Arild Gjervan 
leder                                                                                                       Hans J. Woxen 
              Møtesekretær 
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